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صفحه دیدار معاون حقوقی و امور مجلس بنیاد کشور با خانواده معظم شهیدان کرباسی و عواضه

نصرالله پناهی: مجتبی قاسمی معاون حقوقی و امور مجلس بنیاد شهید و امور ایثارگران کشور در 
سفر به شیراز به همراه سردار ابراهیم بیانی مدیرکل بنیاد شهید فارس، محمدحسین خوش خلق 
رئیس اداره بنیاد شهید و امور ایثارگران منطقه دو شیراز، احمد رضایی معاون قضایی و معاضدت 
بنیاد شهید و امور ایثارگران فارس، جمعی از معاونین بنیاد شهید و امور ایثارگران استان با خانواده 
معظم شهیدان مهندس معصومه کرباسی و دکتر رضا عواضه که به تازگی در حمله تروریستی رژیم 
صهیونیستی در لبنان به شهادت رسیده اند دیدار و با ادای احترام به این شهیدان گرانقدر، از صبر و 

استقامت و بصیرت خانواده های معزز آنان تجلیل کردند.

رئیس کمیسیون شهرسازی، معماری وهوشمندسازی شورای 

اسلامی شهر شیراز خبرداد؛

عزم راسخ در حمایت از مالکین ساختمان های 
حامی و بهره جو از انرژی های نو
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خبـر

معاون فروش و خدمات مشترکین شرکت توزیع نیروی برق 

استان فارس خبر داد؛

راه اندازی سامانه پیامکی برای گزارش مراکز 
غیرمجاز استخراج رمزدارایی

پاداش نقدی برای گزارش مراکز غیرمجاز رمزدارایی

استاندار فارس تاکید کرد؛

تلاش برای رسیدن شهرداری ها به درآمد پایدار

یک  باید  محلی  پارلمان  عنوان  به  شوراها  گفت:  فارس  استاندار 
جایگاه  آن  در  و  کنند  تعریف  خودشان  برای  بلندمدت  چشم انداز 

واقعی که نظام از آنها انتظار دارد قرار گیرند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
مشترک  نشست  در  امیری،  حسینعلی  فارس،  استانداری  بین الملل 
فارس در شیراز  اسلامی شهرهای  با شهرداران و روسای شوراهای 
اگر  باشد،  سال   ۱۴ ما  ساختمان های  متوسط  عمر  باید  چرا  افزود: 
و  علمی  مدیریت  باید  نرود  هدر  مردم  و  کشور  منابع  می خواهیم 

چشم انداز داشته باشیم.
و  مردم  مستقیم  رأی  با  اساسی  قانون  موجب  به  شوراها  گفت:  او 

شهرداران نیز توسط شوراها انتخاب می شوند.
او اظهار کرد: شوراها در نظام حقوقی ما تقریبا نوپا هستند و باید 
به عنوان  را  تا آن کارایی لازم و کافی  مسیر تکامل را طی کنند 
پارلمان محلی پیدا کنند که این نیز به عملکرد و اقدامات شوراها در 

روستاها و شهرها بازمی گردد.
اعضای  مناسبات  با گذشته  مقایسه  امروز در  فارس گفت:  استاندار 
شورا و شهرداری ها سازمان یافته تر شده و شوراها مسیر تکامل را 
بیشتری کنند و  نیاز است که شوراها تلاش  اما هنوز  طی می کنند 
صلاحیت خود را بیشتر به اثبات برسانند تا در نظام سیاسی اجتماعی 

کشور به جایگاه واقعی خود دست یابند.
امیری افزود: در کشورهای پیشرفته، کارآمدی شوراها بیشتر است 
از  بسیاری  و  هستند  کارآمدتر  هم  شهرداری ها  آن  با  متناسب  و 
کارهایی که در کشور دولت انجام می دهد در برخی کشورها توسط 

شهرداری ها انجام می شود.
چشم انداز  یک  باید  محلی  پارلمان  عنوان  به  شوراها  داد:  ادامه  وی 
بلندمدت برای خودشان تعریف کنند و در آن جایگاه واقعی که نظام 

از آنها انتظار دارد قرار گیرند.
در  باید  شوراها  و  شهرداری ها  اینکه  به  اشاره  با  فارس،  استاندار 
چارچوب قانون عمل کنند گفت: قطعاً این کار کمک خواهد کرد 

که آنها کارآمدتر باشند.
امیری، خواستار توجه به مباحث حقوقی پروژه ها نیز شد و افزود: 
پروژه ها حتماً سند حقوقی و قضایی داشته باشند و قبل از شروع هر 
پروژه مشکلات احتمالی حقوقی آن حل و فصل شود تا در نیمه راه 

کار متوقف نشود.
او اظهار کرد: مدیریت منابع مالی شهرداری ها دارای اهمیت است 
و اگر مردم ببینند پولی که به شهرداری ها می دهند در جای درست 

هزینه می شود، همراهی و کمک بیشتری خواهند داشت.
استاندار فارس، همچنین از شهرداری ها خواست که برای طرح هایی 
که در سطح شهرها اجرا می کنند تابلو زمان بندی پیش بینی کنند و 

این کمک خواهد کرد که مردم در جریان روند اجرا قرار گیرند.
امیری، بر لزوم تلاش برای رسیدن شهرداری ها به درآمد پایدار تاکید 
کرد و گفت: اگر شهرداری ها درآمد پایدار نداشته باشند نمی توانند 

طرح های مدنظر خود را در زمان مقرر طراحی و اجرا کنند.

مشاورعالی و جانشین وزیر بهداشت:

دانشگاه علوم پزشکی شیراز مجموعه با سابقه، 
پرافتخار و باعظمت است

تمرکز تصمیم گیری های دانشگاه علوم پزشکی شیراز  

به نحوی کاربردی و سازنده باشد

رئیس اتاق بازرگانی فارس:

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی فارس تصریح کرد: 
استقلال شوراهای حل  بر روی موضوع  قوه قضاییه  انتظار داریم در 
اختلاف که خارج از دادگستری تشکیل می شود، با حساسیت و دقت 

بازنگری صورت گیرد.
بازرگانی،  اتاق  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
صنایع، معادن و کشاورزی فارس محمدصادق حمیدیان در هم اندیشی 
و بررسی دیدگاه ها و مسائل و چالش های فضای کسب و کار استان 
حل  هیئت های  کرد:  بیان  شد،  برگزار  اتاق  این  در  که  کشور  و 
و  می کنند  قضایی صادر  احکام  قضایی  شعبه  ماهیت  با  اختلافی که 
به طور مستقیم تحت پوشش دادگستری نیستند، در تمام مباحث از 
استقلال کافی و وافی برخوردار نیستند.حمیدیان با بیان اینکه معاونت 
پیشگیری قوه قضائیه از هر بخشی که احتمال ایجاد فساد در آن باشد، 
زیر  اختلاف  حل  شوراهای  این  مدیریت  گفت:  می کند،  جلوگیری 
نظر قوه قضاییه کار مهم و تاثیرگذاری است که به جلوگیری از بروز 
فساد احتمالی در صدور آرا کمک می کند که این درخواست بخش 
خصوصی از قوه قضائیه است.رئیس اتاق بازرگانی فارس با اشاره به 
اجرای  و  دادگستری  احکام  اجرای  در  رویه  وحدت  بحث  موضوع 
احکام ثبت اسناد در پرونده های مالی نیز گفت: نمونه های متعددی در 
این زمینه وجود دارد که به دلیل عدم وجود وحدت رویه در اجرای 
احکام؛ سوءبرداشت هایی از قانون به ویژه توسط بانک ها انجام شده و 
تصمیم هایی متوجه فعالان اقتصادی و بخش اقتصاد کشور شده است.

حمیدیان درخصوص بحران انرژی در بخش اقتصاد کشور ادامه داد: 
واحدهای  گرما  و  سرما  فصل  در  انرژی  حامل های  کمبود  موضوع 
تولیدی و بنگاه ها را با مشکل روبه رو کرده است که اخیراً نیز وزارت 
نیرو بخشنامه ای را ابلاغ کرده که پیرو آن از هفته آینده در گروه 
صنایع فلزی بالای ۲۵۰ کیلووات مصرف برق، شاهد افزایش حدود ۵ 

برابر برق در کشور خواهیم بود.
رئیس اتاق بازرگانی فارس گفت: ایجاد رانت و تأمین سرمایه برای 
نامولدها در بودجه کشور مورد اعتراض بخش خصوصی است و اگر 
پرداخت  بخش خصوصی  را  مالیات کشور  قسمت عمده  است  قرار 

کند بخش خصوصی راجع به هزینه کرد آن نیز حساسیت دارد.
و  رانت  ایجاد  عدم  راستای  در  باید  تلاش ها  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
انحصار باشد، افزود: تأسف آور است که موارد متعددی تصمیم ها و 
بخشنامه های متعدد دولتی رانت را برای عده ای ایجاد می کند و ادامه 
این روند حاصلی جز نارضایتی مردم ندارد لذا انتظار بخش خصوصی 
که  مواردی  تمام  پیشگیری  جنبه  از  که  است  این  قضاییه  قوه  از 
و  بررسی  احصا،  را  کند  ایجاد  انحصار  خاصی  گروه  برای  می تواند 

کنترل کند و ما نیز در این زمینه آماده همکاری و کمک هستیم.
اینکه دسترسی قوه قضائیه به تمام  با توجه به  حمیدیان اظهار کرد: 
سامانه های کشور باز است و در برخی مواقع قیمت تمام شده زندانی 
برای قوه قضائیه بیش از بدهی آن زندانی است؛ به نظر می رسد زندان 
و حبس راهکار صحیحی نیست و انتظار است قانون خوب منع جلب 
معسر  که  زندانیانی  درخصوص  را  مالی  بدهکاران  کردن  زندانی  و 

هستند، اجرایی کند.

توسط مدیرعامل شرکت مهندسی آبفا کشور رقم خورد؛

تقدیر از آبفا فارس به عنوان شرکت برتر 
در تأمین منابع مالی و سرمایه گذاری

معاون امور جوانان جمعیت هلال احمر استان فارس خبر داد؛

اجرای توانمندسازی دختران 
در طرح ملی یاس فارس

رئیس کمیسیون شهرسازی شورای اسلامی شهر صدرا تاکید کرد؛

اسلامی شهر صدرا گفت: طرح  رئیس کمیسیون شهرسازی شورای 
تفصیلی باید به سمت توسعه متوازن و حفظ منابع شهر حرکت کند و 

خروجی آن نیازهای مردم را رفع کند.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
اسلامی  شورای  شهرسازی  کمیسیون  جلسه  در  صادقی  حمید  صدرا 
شهر  تفصیلی  طرح  بررسی  اصلی  موضوع  اینکه  بیان  با  صدرا  شهر 
صدرا است، اظهار داشت: مشاور طرح تفصیلی به عنوان مجری طرح، 
بر اساس وظایف کلی و موارد مشخص شده در قرارداد، کار خود را 
اما برای اینکه این طرح به خواسته ها و نیازهای مردم  پیش می برد. 
نزدیک تر باشد، مشاور را در جریان مشکلات مردم در طرح قدیمی 
قرار می دهیم تا این مسائل تا جایی که دست به ضوابط نخورد و قانون 

اجازه دهد، در طرح تفصیلی جدید اعمال شود.
وی افزود: با توجه به آشنایی شهرداری و شورای شهر با مشکلات 
مردم، این امکان وجود دارد که این مشکلات به نحو بهتری به مشاور 

ارائه شود و در صورت ممکن در طرح دیده شود.
تلاش می کنیم از طریق همفکری و تعامل با مشاور هم شاکله اصلی 
طرح دست نخورد، هم قوانین رعایت شود و در نهایت به سود مردم 
پیش برویم.وی در تشریح مسائل مطرح شده، به توپوگرافی نامنظم در 
شهر صدرا اشاره کرد و گفت: می بایست ضوابط آن بر اساس شیب 
این  در  تراکم  افزایش  موضوع  دلیل  همین  به  و  شود  تعریف  زمین 
منطقه مطرح شد. همچنین، درخواست تغییر ضابطه مسکونی ۶۰_۱۲۰ 

به ۶۰_۱۸۰ نیز از درخواست های متعدد مراجعه کنندگان بود.
این مناطق  با تأکید بر هدف ساماندهی  رئیس کمیسیون شهرسازی 
با  این ضابطه در کل محدوده شهر  گفت: طبق گفته مشاور، تعمیم 
افزایش جمعیت، بدون رشد خدمات روبرو خواهد شد. بنابراین، مقرر 

تأمین  شرط  با  و  پردرخواست  مکان های  در  لکه ای  به صورت  شد 
خدمات، این تغییر ضابطه را اعمال شود.

در  تجاری سازی  برای  درخواست های شهروندان  به  همچنین  صادقی 
بلوارها و شریان های اصلی شهر اشاره کرد و گفت: این درخواست ها 

به مشاور منتقل شده تا در طرح تفصیلی لحاظ گردد. 
وی به بافت اولیه صدرا اشاره کرد و گفت: شهر صدرا دارای قدمت 
۳۰ ساله است و بافت اولیه آن دارای معابر باریک و کم عرض است 

که امروزه ظرفیت تردد خودرویی را ندارد.
صادقی به موضوع ارتفاعات شهر صدرا اشاره کرد و گفت: ارتفاعات 
راهکاری  باید  ما  و  است  عمران  تملک شرکت  در  در حال حاضر 
برای تحویل گرفتن این ارتفاعات پیدا کرده و پس از آن به سمت 
زیباسازی و پیاده سازی طرح های گردشگری حرکت کنیم. طرح ها 

باید عام المنفعه باشند و همه مردم از آن بهره مند شوند.
خاطرنشان  صدرا  شهر  اسلامی  شورای  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
کرد: ما صدرا را شهر سبز می دانیم و امیدواریم با تحویل ارتفاعات 
از شرکت عمران، امکان تحقق مصداق شهر سبز صدرا فراهم شود و 

کمربند سبز ارتفاعات عملیاتی گردد.


